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Rozhovor se zastupitelem Stavba podjezdu Sociopoint

pokračování na str. 3

Lednové počasí bylo příznivé pro zimní radovánky.  Foto: Martin Grobař

Zastupitelstvo města schválilo na 
svém zasedání v prosinci loňského 
roku rozpočet města na  rok 2024.

Schválený rozpočet počítá s pláno-
vanými výdaji ve výši 231.286.100 
korun, z toho 73.230.000 korun 
(31,67 %) jsou investiční výdaje, 
144.978.101,34 Kč (62,68 %) nein-
vestiční výdaje a 13.077.998,66 Kč 
(3,61 %) splátky jistin úvěrů.

Plánované výdaje 231.86.100 Kč 
jsou vyšší než plánované příjmy ve 
výši 203.283.100 Kč. Schodek je kryt 
finančními prostředky z minulých let 

ve výši 18.000.000,00 Kč a čerpáním 
kontokorentu 10.000.000,00 Kč.
(obr. vpravo)

Pro porovnání v roce 2023 byly plá-
nované výdaje ve výši 268.332.299,44 
korun a plánované příjmy ve výši 
190.684.029,00 Kč, kdy rozdíl byl 
pokryt hlavně finančními prostředky 
z minulých let.
(obr. na straně 3)

Střípky z rozpočtu města Vratimova na rok 2024
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Vážení spoluobčané,
na konci loňského roku jste určitě 
všichni zaznamenali složitou situaci ohledně zajiště-
ní dodávek tepla pro velkou část našeho města. Na 
začátku října 2023 došlo k předem neohlášenému 
trvalému přerušení výroby tepelné energie z odpad-
ního tepla v závodě středojemné válcovny Liberty 
Ostrava a. s. Z tohoto důvodu jsme byli nuceni pro 
pokrytí spotřeby centrálního zásobování tepla naše-
ho města dokupovat tepelnou energii za komerční 
ceny odvíjející se od cen paliv na trhu z našeho zá-
ložního zdroje, a to podnikových rozvodů společnosti 
Liberty Ostrava a.s., pro něž energii vyráběla až do 
21. prosince 2023 společnost Tameh Czech s.r.o., 
kdy byla výroba tepelné energie i zde ukončena.

Přestože jsme se o této situaci dozvěděli poměrně 
pozdě, podařilo se, přes velmi složitá jednání, zaji-
stit přepojení dodávek tepelné energie ze sítě Veo-
lia Energie ČR, a.s., tak, aby naši občané žádnou 
změnu nepocítili. Chtěl bych touto cestou poděkovat 
náměstkovi hejtmana Moravskoslezského kraje Ing. 
Jakubu Unuckovi, Ph.D., MBA, za jeho proaktivní 
přístup v pomoci našemu městu. Dále pak jednate-
li společnosti Teplo Vratimov, s. r. o., Ing. Marku 
Hejděncovi, který ve spolupráci s Veolia Energie ČR 
a Liberty Ostrava zajišťoval řešení přepojení sítí tak, 
aby dodávky byly bez problému zajištěny.

Co nás čeká nyní? 
Oba primární zdroje tepelné energie vyrábějící 

energii z odpadního tepla jsou připraveny k oka-
mžitému spuštění výroby ihned po obnovení provozu 
pecí středojemné válcovny Liberty Ostrava a.s., kte-
ré jsou upgradovány na zemní plyn, aby jejich pro-
voz nebyl závislý na provozu vysoké pece.

Dodávky tepelné energie pro město Vratimov 
máme zajištěny, ale pouze z jednoho zdroje, a to 
třebovické elektrárny provozované společností Veo-
lia Energie ČR. Společnost Teplo Vratimov s. r. o. 
pracuje na zajištění nového záložního zdroje pro-
dukujícího tepelnou energii za výhodnou cenu pro 
své odběratele pro případ dlouhodobějšího výpadku 
primárního zdroje, s eliminací současných vysokých 
plateb za rezervovaný příkon společnosti Veolia 
Energie ČR. Následně, v závislosti na průběhu bu-
doucích událostí, a to zejména týkajících se obnove-
ní dodávek odpadního tepla, bude vyhodnocena po-
třeba generální opravy stávajícího nebo vybudování 
nového primárního zdroje produkujícího tepelnou 
energii, jenž umožní její distribuci odběrateli za vý-
hodnou cenu.

Martin Čech, starosta

Slovo 
starosty

Ze schůzí rady města 
a jednání zastupitelstva
Na svých schůzích Rada města Vratimova mimo jiné:
• schválila objednávku na „Opravu vstupního prostoru do bytového domu 

Úzká 820/9, Vratimov“
• schválila smlouvu o dílo k veřejné zakázce malého rozsahu na provede-

ní díla „Změny a doplnění elektroinstalace pro kuchyň v Mateřské škole 
Vratimov“

• schválila smlouvu o dílo k veřejné zakázce malého rozsahu na stavební 
práce „Obřadní síň v budově městského úřadu ve Vratimově“

• souhlasila s realizací a podáním žádosti o dotaci v rámci projektu „Nákup 
nízkoemisního vozidla pro sociální služby“

• schválila přidělení prostor sloužících k podnikání nacházejících se v 1. NP 
budovy koupaliště ve Vratimově, za účelem provozování bufetu č. 3

• jmenovala členy Školské rady při ZŠ Datyňská 690, Vratimov a ZŠ Masa-
rykovo náměstí 192, Vratimov, pro funkční období 2024–2026

• schválila rámcovou dohodu o dílo a smlouvu o dílo k veřejné zakázce 
malého rozsahu na stavební práce „Provádění oprav a údržby budov a ma-
jetku ve vlastnictví města Vratimova pro rok 2024“

• schválila kupní smlouvu na dodávku projektoru včetně objektivu do kina 
Hvězdy Vratimov

• rozhodla o otevírání veřejných toalet v 1. PP budovy koupaliště ve spor-
tovním areálu města každoročně v období od 1. 4. do 31. 10. denně od 
6:30 h do 21:00 h

• souhlasila s umístěním dopravního značení před prodejnou COOP Besky-
dy ve Vratimově s úpravou textu dodatkové tabulky E13 s textem „MAX. 
DOBA PARKOVÁNÍ 2 HOD.“

Na svých jednáních Zastupitelstvo města Vratimova pak také:
• schválilo rozpočet města Vratimova na rok 2024
• vydalo obecně závazné vyhlášky města Vratimov o místních poplatcích 

ze psů, ze vstupného, za užívání veřejného prostranství a za obecní systém 
odpadového hospodářství s účinností od 1. 1. 2024

• schválila vyplacení peněžitého plnění poskytovaného fyzickým osobám, 
které nejsou členy zastupitelstva města, za výkon funkce členů výborů, 
komisí a zvláštních orgánů za 2. pololetí 2023

• schválila podání žádosti o dotaci na projekt „Učebna s virtuální realitou 
pro SVČ Vratimov”

• vzala na vědomí informace o zpracování studie možnosti realizace FVE 
na budovách města Vratimov

• schválila zhodnocení Programu rozvoje města Vratimova za období 
2022–2023

• stanovila pro volební období 2022–2026 s účinností od 10. 1. 2024 výši 
měsíčních odměn poskytovaných jednotlivým neuvolněným členům Za-
stupitelstva města Vratimova, v případě souběhu výkonu více funkcí, 
v souhrnu za maximálně 2 funkce stanovené zákonem o obcích, za které 
jim náleží nejvyšší odměna, v maximální výši v souladu s platnou legisla-
tivou

Celý zápis ze zasedání Zastupitelstva města Vratimova najdete na www.
vratimov.cz

Martin Čech, starosta
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pokračování ze str. 1

Střípky z rozpočtu města Vratimova na rok 2024

Níže uvádíme několik nejdůležitějších investičních 
akcí, které jsou na letošní rok naplánovány 
s částkami, které jsou pro tyto akce alokovány.

• Rekonstrukce místní komunikace Na Vyhlídce I. etapa*  
 11.500.000 Kč

• Oprava místní komunikace Popinecká část B* 
 10.500.000 Kč

• Opravy závad mostů dle mostních prohlídek 
 2.800.000 Kč

• II. etapa výměny veřejného osvětlení na LED  
 6.480.000 Kč

• Projektová dokumentace kruhový objezd Frýdecká  
 2.350.000 Kč

• Studie modernizace smuteční síně Vratimov    
 500.000 Kč

• Rekonstrukce obřadní síně MěÚ   3.800.000 Kč
• Rekonstrukce kolumbária v Horních Datyních 

 1.500.000 Kč
• Zpracování projektové dokumentace + realizace fotovoltaiky 

budova MěÚ  1.500.000 Kč
• Zpracování projektové dokumentace fotovoltaika 

budovy KS a MŠ   600.000 Kč
• Rekonstrukce hřiště u ZŠ Vratimov, Masarykovo nám.  

 2.563.000 Kč

• Rekonstrukce hřiště naproti ZŠ Horní Datyně* 
 1.200.000 Kč

* Realizace v závislosti na získání dotace (uvedené částky tvoří 
pouze spoluúčast města)

Mimo investiční akce jsou v rozpočtu připraveny 
peníze na provoz města, který zahrnuje například 
tyto položky.

• Dotace na provoz příspěvkových organizací 
(MŠ, ZŠ, ZUŠ, SVČ, knihovna)  23.512.075 Kč

• Provoz Kulturního střediska   11.815.230 Kč
• Svoz odpadu  9.700.000 Kč
• Údržba veřejné zeleně   9.550.000 Kč
• Provoz koupaliště  5.106.500 Kč
• Příspěvek na MHD   3.393.598 Kč
• Provoz sportovišť a dětských hřišť  2.880.500 Kč
• Elektrická energie na veřejné osvětlení   1.800.000 Kč
• Dotace spolkům  1.850.000 Kč
• Provoz SDH  2.805.000 Kč
• Pečovatelská služba včetně Senior taxi 

a příspěvku na ODISku   4.748.000 Kč

vedení města Vratimova

Kdo má zájem, může si rozpočet 
i komentář k rozpočtu přečíst dů-
kladněji na webu města v sekci Úřad 
– Dokumenty 250/2000 Sb. nebo 
zde pomocí QR kódu.
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Zkušený devětačtyřicetiletý podnikatel 
a zapálený sportovec se zájmem o věci 
veřejné. Tak by se dal stručně charakte-
rizovat vratimovský zastupitel za volební 
uskupení Nezávislí – STAN, Ing. David 
Valenčin. Do Vratimova, který mu přiros-
tl k srdci skrze fotbal, se přestěhoval z Os-
travy-Hrabůvky v roce 2013, ale od svých 
18 let zde působil jako člen fotbalového 
týmu. V roce 2018 kandidoval do měst-
ského zastupitelského sboru. Úspěšný byl 
ale až o čtyři roky později, v roce 2022.

Řekněte, co vás přivedlo ke komunální 
politice a co vás motivovalo nechat se na-
psat na kandidátku do zastupitelstva ve 
městě, do kterého jste se přistěhoval před 
několika lety?

Ke komunální politice mne vede to, co 
snad každého. Touha mít možnost vy-
slovit nahlas svůj názor a podílet se na 
změnách v obci, ve které žiji. A proč ve 
Vratimově, i když tady bydlím relativně 
krátce? Pro mne to není cizí město. Od 
svých osmnácti do pětadvaceti jsem tady 
hrál fotbal a později působil ve vratimov-
ském fotbalovém klubu jako trenér a člen 
výkonného výboru. Za ta léta jsem tu zís-
kal spoustu přátel a vybudoval si k městu 
blízký vztah. To byl ostatně také důvod, 
proč jsem zde koupil pozemek a vybudo-
val dům. Jako zástupce fotbalového klubu 
jsem navíc vedl, spolu s předsedou klubu 
Tomášem Klejnotem, četná jednání s ve-
dením města v čele s bývalou starostkou 
Dagmar Hrudovou, ať už ve věci vybu-
dování hřiště s umělou trávou, odprodeje 
sportovního areálu klubu městu, či dalších 
záležitostí. To byl další impulz. V rám-
ci svého profesního života jsem poznal 
spoustu věcí jak v zahraničí, tak v celé 
České republice. Mám proto větší rozhled 
a srovnání, a mohl bych tak přispět k roz-
voji města.

V zastupitelstvu jste nováčkem. Nabízí se 
otázka, jak hodnotíte jednání tohoto sbo-
ru, co se vám líbí, případně co vás pře-
kvapilo?

Jednání zastupitelstva probíhají v přá-
telském duchu, protože spousta zastupite-
lů má podobný pohled na věci, podobné 
nahlížení a uvažování. Že by mne něco 
překvapilo, to úplně ne. Až při prvním za-
sedání zastupitelstva, když na mne dých-
la ta atmosféra, jsem si uvědomil, jak je 

důležité, že tu zastupitelskou demokracii 
vůbec v ČR máme. Každý člen zastupitel-
stva má odpovědnost vůči lidem, kteří ho 
volili, a může prezentovat jejich problé-
my či trápení, aby se to probralo a řešilo. 
Nikdy dřív jsem na zastupitelstvu nebyl 
a nikdy jsem si to takto neuvědomoval. 
To byl pro mne, řekl bych, takový velmi 
silný okamžik.

Jakým otázkám se chcete při své práci 
v zastupitelstvu prioritně věnovat? Co 

považujete za stěžejní úkoly pro rozvoj 
města?

Můj program vychází z toho, že jsem 
sportovec, částečně se podílím na chodu 
fotbalového klubu, navíc jsem už druhé 
volební období členem Zájmové a spor-
tovní komise města. Mou velkou prioritou 
je proto rozvoj sportu a veškerých spor-
tovních činností na úrovni amatérského 
sportu. Všichni asi vnímáme, že dnešní 
doba s sebou přináší hodně digitálních 
technologií a pohybu moc nesvědčí. Při-
tom všichni, a teď nemluvím jenom o dě-
tech či mládeži, ale o všech věkových ka-
tegoriích, by se měli hýbat, v rámci svých 
možností, co nejvíce. A město je tím, kdo 
by jim měl pohyb umožnit a připravit pro 
to odpovídající infrastrukturu. 

Například?

Například tady velmi chybí víceúčelová 
sportovní hala. Samozřejmě, je to otázka 
významných financí, ale město na úrovni 
Vratimova by si tu halu zasloužilo a byla 
by rozhodně ku prospěchu celkovému 
rozvoji města a rozvoji sportovního dění 
pro všechny, ať již městské, nebo cizí.

Změňme téma. Ve veřejné debatě rezo-
nuje názor, že Češi, a obzvlášť obyvate-
lé Moravskoslezského kraje, jsou málo 
podnikaví a že je to na škodu. Jak hod-
notíte jako podnikatel situaci ve Vrati-
mově? Jsou tu dostatečné podmínky pro 
podnikání, mají podnikatelé podporu 
města? Popřípadě v čem by mohla tato 
podpora spočívat?

Osobně si myslím, že lidé jsou u nás 
podnikaví a pracovití dost, ale obecně 
podmínky pro soukromé podnikání nej-
sou v České republice příliš otevřené 
a příznivé pro lokální firmy, jako spíše 
pro velké nadnárodní korporace, jimž se 
u nás daří. Pokud jde o Moravskoslezský 
kraj, situace asi trochu souvisí i s tím, že 
lidé jsou tady šikovní a schopni si skoro 
všechno udělat sami, takže rozvoj takové-
ho toho drobného podnikatelského sekto-
ru je tu slabší, což souvisí i s kupní silou 
a vzděláním.

A pokud jde konkrétně o Vratimov?

Nevím určitě o všech možnostech, které 
tady jsou, ale z mého pohledu tady chybí 
nějaké zázemí, které by mohli případní 
zájemci o podnikání nebo podnikatelské 
subjekty využívat. Mám teď na mysli ně-
jakou infrastrukturu typu kanceláří, typu 
skladů, typu prostor pro drobné podniká-
ní, kde by mohli začínající podnikatelé 
nastartovat svůj byznys s nějakou podpo-
rou, aby se dostali do stavu, kdy by mohli 
začít samostatně fungovat. Protože ti lidé 
v začátku nemají finance, nemají kontak-
ty, nemají zkušenosti. Zatím se s něčím 
takovým nepočítalo, snad do budoucna...

Už jste se o tom zmínil. Druhé volební 
období jste členem Zájmové a sportovní 
komise města. Čím se může Vratimov 
v této oblasti pochlubit a co by se dalo 
podle vás zlepšit?

Za úspěch považuji, že se nám povedlo 
podrobně zmapovat situaci v oblasti pů-

Mou prioritou je rozvoj sportu a sportovních 
činností, říká zastupitel Ing. David Valenčin

Ing. David Valenčin  Foto: MěÚ Vratimov 
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sobnosti zájmových spolků a sportovních 
klubů na území Vratimova a Horních Da-
tyň a sladit základní kritéria hodnocení je-
jich činnosti. Teď jde o navýšení finanční 
podpory těmto organizacím, protože dle 
mého je částka, kterou město investuje do 
zájmové a především sportovní činnosti, 
dramaticky podhodnocená. Já budu určitě 
bojovat za to, aby se v rozpočtu města na-
šly prostředky a tyto činnosti byly podpo-
řeny daleko víc, protože je vnímám jako 
obrovsky důležitou věc pro život města. 
Co se také rozhodně povedlo, je rekon-
strukce zázemí fotbalového stadionu 
a koupaliště. To je podle mne cesta, jak 
podpořit rozvoj sportu na území města. 
Dalším krokem by teď mohla být výstav-
ba zmíněné sportovní haly.

Dovolte osobní otázku. Přestože jste 
z Hrabůvky, od svých 18 let jste hrál fot-
bal za Vratimov. Jak jste se do zdejšího 

mužstva dostal a jak hodnotíte loňský po-
stup A týmu FC Vratimov do divize?

To byla v podstatě náhoda. Vyrůstal 
jsem v tréninkovém středisku ve Vítkovi-
cích, které tehdy hrály první ligu. Do ligo-
vého kádru jsem se ale neprosadil, a tak 
mi byla nabídnuta možnost hrát divizi za 
Vratimov. Nadšen jsem zpočátku nebyl, 
moje ambice mířily výš a město, byť je 
blízko, jsem tehdy vůbec neznal. Časem 
jsem si ho ale zamiloval, navíc tu kolem 
fotbalu vznikla parta, jakou jsem už poz-
ději nezažil. A postup A týmu FC Vrati-
mov do divize? Je to trochu paradox. Po 
30 letech se kluci dostali do soutěže, ve 
které jsem já tady začínal. Je to samozřej-
mě úžasné, skvělé! Jenže já jsem tady za-
žil i třetí ligu. Věřím, že je v možnostech 
našeho klubu někdy zopakovat i tento 
úspěch!

Bohuslav Krzyžanek,
Kulturní středisko Vratimov

Ing. David Valenčin (49 let)
se narodil v Ostravě, do Vratimova 
se přistěhoval s rodinou před de-
seti lety. 
Je absolventem Vysoké školy báň-
ské – Technické univerzity Ostra-
va, obor elektroenergetika. 
Podniká v oblasti energetického 
poradenství, fotovoltaických systé-
mů a speciálních hromosvodových 
instalací. 
Je ženatý, má dvě dcery. Mezi jeho 
záliby patří sport, hlavně fotbal, 
je také vášnivým turistou. Miluje 
hory a horské túry, každou neděli 
šlape na Lysou, devětkrát absol-
voval horský maraton Beskydská 
sedmička. Jeho snem je vyrazit na 
několikatýdenní vysokohorský trek 
v Himálaji. 

Koncem prosince 2023 bylo na Krajském 
stavebním úřadě zahájeno územní řízení 
pro stavbu „Optimalizace a elektrizace trati 
Ostrava-Kunčice – Frýdek-Místek“. Inves-
torem je Správa železnic, státní organizace. 
Akce, jejíž náplní je zdvoukolejnění tratě 
do Frýdku-Místku, je první etapou elektri-
zace trati 323 Ostrava – Valašské Meziří-
čí. Stavby po dokončení přinesou výrazné 
zkrácení cestovních dob z Frýdku-Místku 
a Frýdlantu n. O. do centra Ostravy v bez-
mála polovičním čase. Ve Vratimově dojde 
kromě úprav železniční infrastruktury ke 
změnám především u silničních komuni-
kací. Pro zajištění plynulosti dopravy bude 
přejezd na ulici Buničitá nahrazen podjez-
dem. Důvodem je i plánovaný nárůst že-
lezniční dopravy. Poloha ulice Buničitá se 
vybudováním podjezdu nezmění. Podjezd 
bude zahlouben 6,35 metru pod stávající 
úroveň komunikace, výška průjezdního 
prostoru bude 4,8 metru. Komunikace se 
do podjezdu začne z obou stran svažovat 
pod okolní terén ve vzdálenosti přibližně 
100 metrů od železniční trati. Chodníky na 
ulici Buničitá povedou po obou stranách. 
V podjezdu budou chodníky až o 1,7 me-
tru výše než silniční komunikace a oddělí 
je zábradlí. Důvodem je vyšší bezpečnost 
chodců a cyklistů a nižší překonávaný 
spád. V blízkosti podjezdu vzniknou na uli-
ci Buničitá dva zálivy pro autobusové za-
stávky. Z chodníku v podjezdu bude kom-

binací schodišť a výtahů zajištěn přístup na 
nástupiště, jednotlivě směr Ostrava a směr 
Frýdek-Místek. Namísto původní budovy 
nádraží vznikne parkoviště s kapacitou 20 
stání.

Při ulicích Mourová, U Trati, Nádraž-
ní, Zaryjská a Vodárenská budou v soula-
du s výsledky hlukové studie instalovány 
protihlukové stěny. Ty budou oboustranně 
pohltivé pro zamezení nežádoucích odrazů 
a jejich souhrnná délka dosáhne 2200 met-
rů. Ulice Nádražní a Mourová získají nový 
povrch. Součástí stavby se z důvodu úzké 

provázanosti stala i okružní křižovatka 
na pomezí Vratimova a Ostravy-Hrabové 
u čerpací stanice Shell.

Zahájení výstavby se předpokládá na 
podzim 2026, dokončení v oblasti Vra-
timova v průběhu roku 2028, ve Frýdku-
-Místku v závěru roku 2029. Celkové ná-
klady stavby Optimalizace dosahují 9 mld. 
Kč. Financování se předpokládá dominant-
ně z národních zdrojů.

Ing. Marek Cerman,
Správa železnic,  státní organizace, 

Stavební správa východ

Aktuální informace k plánované stavbě 
podjezdu ve Vratimově

Vratimovský železniční přejezd.  Foto: David Böhm
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MAS Slezská brána ve spolupráci s partnery 
projektu OPZ+ Tvoříme komunitu a dalšími 
organizacemi z regionu připravuje jedinečnou 
událost pro všechny věkové kategorie a zájmo-
vé skupiny. Akce je určena lidem, kteří chtějí 
objevit nové příležitosti, rozvíjet své dovednos-
ti nebo najít nové pracovní příležitosti. Přináší 

nejen novou inspiraci, ale také prostor pro sdílení a nalezení pod-
pory v obtížných životních situacích.

Jarmark příležitostí přivítá všechny zájemce v úterý 20. února 
2024 od 9:30 do 12:30 hodin v multifunkční učebně v SVČ Vra-
timov, Frýdecká 377/61, 73932 Vratimov. Účast je ZDARMA.

Jarmark příležitostí přináší inspiraci
Přijďte si s námi vychutnat různorodé aktivity 
a zážitky:
 Dokumentární filmová tvorba
• Naučte se zachytit jedinečné okamžiky a staňte se filmovými 

tvůrci!

Burza práce a pracovní poradenství
• Pro všechny, kteří hledají nové pracovní příležitosti nebo radu 

ohledně kariéry.
• Pro ty, kteří se potýkají s finančními nebo právními problémy.
• Pro zaměstnavatele, kteří mohou nabídnout pracovní příležitosti 

a zajímá je možnost získání dotací na nové zaměstnance.

Klub hraní deskových her
• Zábavné a interaktivní hry rozvíjející paměť, postřeh, představi-

vost a další smyslové dovednosti důležité v každém věku.

 Tvořivé dílny pro děti i dospělé s ekologickým 
přesahem
• Pojďte si s námi vytvořit něco krásného a užitečného, co neza-

tíží naši planetu.

 Muzikoterapie a arteterapie s netradičními nástroji
• Zážitek pro duši i tělo prostřednictvím hudby a umělecké tera-

pie.

 Zooterapie s papouškem Ara
• Setkání s netradičním terapeutickým zvířetem, které oživí srdce 

i mysl.

 Hiporehabilitace
•  Seznamte se s tím, jaké úžasné léčivé schopnosti mají koně. 

Pomáhají nejen tělesně postiženým, ale i lidem s psychickými 
problémy a poruchami.

Pokud vás některé z prezentovaných aktivit zaujmou, je možné 
se do nich bezplatně zapojit v rámci projektu Tvoříme komuni-
tu. Akce je otevřena široké veřejnosti. Vhodná je zejména pro: 
seniory, rodiče malých dětí, pečující osoby, zdravotně postižené, 
nezaměstnané, zástupce spolků a obcí.

 Přijďte se s námi pobavit a sdílet své potřeby a zájmy! Těší-
me se na vaši účast!

Mrazivé lednové počasí přímo vybízelo k zimním radován-
kám. K těm bezesporu patří i tradiční bruslení pro širokou ve-
řejnost v areálu Hospůdky Meteor. Pan Kamil Hrabec se spolu 
s dalšími sportovními příznivci chopili příležitosti, kdy před-
pověď počasí slibovala stupně pod nulou, a přes první mrazivý 
víkend vytvořili před hospůdkou ledovou plochu pro všechny 
milovníky bruslení. Kluziště se každoročně těší velké oblibě 
a letos tomu nebylo jinak. Rodiny s dětmi, teenageři, senioři, 
malí i velcí hráči hokeje si tak od 9. ledna měli možnost užívat 
kluziště za dobrovolné vstupné.

Velké poděkování patří všem, kteří přiložili ruku k dílu, 
a panu Hečkovi za poskytnutí prostoru k užívání ledové plo-
chy. (red)

Kluziště sloužilo v lednu všem věkovým kategoriím

Další fotografie z kluziště najdete na str. 20. Foto: Martin Grobař
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Náhradní výživné
Od 1. listopadu 2023 došlo k prodloužení doby, po kterou může 

Úřad práce ČR vyplácet náhradní výživné. Náhradní výživné je 
sociální dávka, která je poskytována nezaopatřenému dítěti, které-
mu není povinnou osobou (rodičem) hrazeno stanovené výživné 
nebo je hrazeno částečně. Náhradní výživné se prodlužuje z pů-
vodních 24 výplat na 48 měsíčních výplat, přičemž měsíce, ve kte-
rých bude probíhat výplata, nemusejí být po sobě jdoucí. Nárok 
na prodloužení výplaty budou mít zpětně také nezaopatřené děti, 
na které stát poskytl dosud možných 24 dávek do července 2023.

Důchodové pojištění
Od 1. ledna 2024 činí základní výměra důchodu 4 400 Kč. 

Všichni příjemci státního důchodu, kterým byl státní důchod při-
znán do konce roku 2023, tak mají nárok na zvýšení základní vý-
měry o 360 Kč. K navýšení procentní výměry v letošním roce 
nedošlo.

Rodičovský příspěvek
Rodičům dětí narozených od 1. ledna 2024 se navýšil rodičov-

ský příspěvek z původních 300 000 Kč na 350 000 Kč. V pří-
padě vícerčat dochází ke zvýšení z původních 450 000 Kč na 
525 000 Kč. Rodičovský příspěvek bylo možné doposud čerpat do 
4 let věku dítěte, nově se maximální doba čerpání zkrátí na 3 roky.

Minimální mzda
Od 1. ledna 2024 došlo k navýšení minimální měsíční mzdy 

z částky 17 300 Kč na 18 900 Kč pro zaměstnance, kteří mají 
stanovenou týdenní pracovní dobu v délce 40 hodin. Minimální 
hodinová mzda vzrostla z 103,80 Kč na 112,50 Kč.

Další informace k uvedenému včetně pomoci s řešením sociální 
situace vám mohou poskytnout sociální pracovnice Bc. Zuzana 
Baierová Petrášová, DiS., a Bc. Milada Hutěčková, DiS., se kte-
rými si můžete sjednat schůzku telefonicky na tel. 604 226 143 
nebo prostřednictvím pracovníků městského úřadu. Městský úřad 

Vratimov, 2. patro, dveře č. 11 a dveře č. 12, sociální pracovnice 
Bc. Alice Miková, tel. 595 705 924, 770 136 122, mikova@vrati-
mov.cz, sociální pracovnice Bc. Jitka Langrová, tel. 595 705 923, 
776 548 165, langrova@vratimov.cz.

Využít můžete také anonymního, bezplatného poradenství  Mís-
ta prvního kontaktu SOCIOPOINT, a to osobně v kanceláři č. 51 
v budově Nové radnice na adrese Prokešovo náměstí 8, Ostrava 
nebo prostřednictvím bezplatné telefonní linky 800 700 650 či 
e-mailu sociopoint@ostrava.cz

SOCIOPOINT je k dispozici v pracovní dny:
Pondělí  8:00-17:00 
Úterý   8:00-12:00
Středa  8:00-17:00
Čtvrtek  8:00-16:00
Pátek   8:00-12:00

Mgr. Erika Herzová,
vedoucí sociálně-správního odboru

Aktuální informace ze sociální oblasti

Oznámení o výši vodného 
a stočného na rok 2024

Společnost Severomoravské vodovody a kanalizace Ostra-
va a.s. oznámila ceny vodného a stočného od 1. 1. 2024 pro 
všechny sítě provozované na území Vratimova a Horních 
Datyň.

Cena vody odvedené (stočného) činí 65,56 Kč/m3 včetně 
DPH (58,54 Kč/m3 bez DPH) a cena vody dodané (vodného) 
činí 67,19 Kč/m3 včetně DPH (59,99 Kč/m3 bez DPH.)

V ceně se odráží zvýšené náklady na opravy a obnovu 
vodohospodářské infrastruktury, kde se projevila vysoká in-
flace v podobě vysokých cen materiálu, zařízení, technologií 
a stavebních prací, nebo náklady v personální oblasti. Je nutné 
také reflektovat nárůst DPH o dva procentní body.

Mgr. Ing. Pavel Janků,
vedoucí finančního odboru

Žádost 
o obecní byt 

je třeba potvrdit
Upozorňujeme, že žadatel o pronájem obecního bytu je 

povinen každoročně osobně nebo písemně potvrdit trvání 
své žádosti, a to vždy na počátku kalendářního roku, nejpoz-
ději však do 31. března příslušného roku.

V případě, že se tak nestane, bude neaktualizovaná žádost 
(po dvou letech od posledního data potvrzení zájmu), po 
předchozím projednání v sociální a bytové komisi, vyřaze-
na. O vyřazení bude žadatel písemně informován.

Pavlína Fiedorová, 
odbor investic a údržby obecního majetku
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Takového významného výročí, jako je 
150 let, se škola dočká jednou za život, 
a protože je to jubileum opravdu nád-
herné, připravili zdejší pedagogové a žáci 
dne 14. prosince 2023 předvánoční oslavu 
školy, kterou pojmenovali Vánoční koleda. 
Nejen proto, že oslavy probíhaly v tomto 
krásném předvánočním čase, který je sám 
o sobě plný kouzel a splněných přání, ale 
důležitý byl také význam slova koleda. 

Oslava výročí školy se skládala ze dvou 
částí:

Datyňská školička je malá, rodinná 
a na první pohled možná nenápadná. Na 
každý další pohled ovšem za ohlédnutí 
rozhodně stojí, a proto první část oslav - 
DEN OTEVŘENÝCH DVEŘÍ, probíhala 
přímo v budově školy. Návštěvníci si 
mohli nejen prohlédnout žákovské práce 
a třídy, jak je známe dnes, ale také jednu 
učebnu, která byla změněna na historickou 
třídu se všemi náležitostmi, které zapůjčilo 
Šenovské muzeum. Za krásné panen-
ky, které byly oblečeny v kroji z oblas-
ti Valašska i Moravy a představují nám li-
dové umění, jež uchováváme po generace, 
vděčíme paní ředitelce Simoně Slavíkové, 
paní Janě Štrbačkové a její dceři Heleně 
z Hovězí. Za poskytnutí historických 
materiálů souvisejících s datyňskou školou 
děkujeme také knihovně Horní Datyně 
a panu Vladimíru Kuchařovi, který v této 
části oslav rovněž osobně působil a hrál na 
kytaru. Návštěvníci si mohli školu nejen 
prohlédnout, ale zapojit se také do hlaso-
vání o nejhezčí výkres v žákovské soutěži 
Já a moje škola.

Druhou částí oslav bylo VYSTOUPENÍ 
ŽÁKŮ Základní školy Horní Datyně ve 
zdejším kulturním domě. Stejně jako 
v povídce anglického spisovatele Char-
lese Dickense (jehož Vánoční koledou 
jsme se nechali inspirovat) také v tomto 
vystoupení navštívili diváky 3 duchové – 
duchové Vánoc a událostí naší datyňské 
školy. S představeními dětí jsme tak měli 
možnost vrátit se do minulosti školy, 
poznat něco z její současnosti nebo 
nahlédnout do budoucnosti. K vidění byla 
čísla taneční, pěvecká, recitační nebo scé-
nka Uhelné prázdniny, se kterou si žáci 
zvláště vyhráli. Akce v Kulturním domě 
Horní Datyně byla zakončena tanečním 
vystoupením všech žáků Základní školy 
Horní Datyně pod vedením Patricka 
Jurdice a jeho vídeňské taneční školy 
DANC´IN SCHOOLS. Rodiče a hosté tak 
mohli vidět malou ukázku tanečního pro-
jektu, který vyvrcholil dne 15. prosince 
v havířovské hale Slávie.

Naše škola se může pyšnit vynikající 
dlouhodobou spoluprací s partnerskou 
školou v Polsku -Drogomyśl (Strumień). 

Základní škola Horní Datyně slavila výročí 150 let

Zástupci této školy se přijeli osobně podí-
vat a v kulturním domě poděkovali paní 
ředitelce Darji Kuchařové.

Když se vrátíme k několika významům 
slova koleda, v našich oslavách se dal najít 
skutečně nejeden. Vánoční písně zazněly, 
obcházení budovy školy se uskutečnilo 
a náš cíl – odměnit se škole za to, že je 
již 150 let místem, kde se setkává vědění 
s neznalostí a možností objevovat svět, 
kde se setkává chyba s porozuměním 
a možností posunout se dále, tak byl 
naplněn. Děkujeme škole a všem, díky 
kterým máme také v malé vesničce Horní 
Datyně možnost vzdělávat se!

Velký dík patří obětavému kolektivu 
Základní školy Horní Datyně, Klubu 

rodičů a přátel školy, Střední škole prof. 
Zdeňka Matějčka, odloučenému pracovišti 
Klimkovice, panu Kamilu Hrabcovi, paní 
Renatě Hovjacké, Vratimovským službám 
a městu Vratimov.

Na závěr bych chtěla popřát naší 
školičce, aby byla vždycky chloubou 
našeho města, aby se z tříd nesla upřímná 
dětská radost, pohoda a bezelstný smích, 
aby zde děti získávaly vědomosti, vzdělání 
a začínaly se formovat ty nejčistší lidské 
hodnoty a aby i po dlouhých letech naše 
škola VŠEM připomínala krásné a bezsta-
rostné dětství.

Za kolektiv ZŠ Horní Datyně 
a ZŠ Vratimov

Mgr. Zuzana Kolkop Tvardková

Fotografie z oslav výročí školy.  Fota: ZŠ Horní Datyně
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Setkání řepišťských seniorů v obecní 
restauraci U Máně bylo dne 23. listopadu 
2023 svoláno k připomenutí, že v tento 
stejný den před půlstoletím na tomtéž mís-
tě založili senioři v Řepištích svůj klub.

Účastníci zavzpomínali na podstatné 
momenty z padesátileté historie a na obča-
ny, kteří postupně stáli v čele klubu a pra-
covali ve výborech.

Slavnostní program celého odpoledne 
sestavilo 15 skupin gratulantů ze spolků 
a institucí či z hostů a sponzorů, kteří jsou 
nějakým způsobem s činností řepišťských 
seniorů svázáni. Svá blahopřání všem 135 
současným členům vyjádřilo 91 účinkují-
cích slovy, přinesenými dary nebo před-
vedením svých dovedností v kulturním 
programu.

Za město Vratimov celému klubu gratu-
loval místostarosta David Böhm a poděko-
val výboru za otevřenou spolupráci mezi 
seniory Vratimova a Řepišť a za vzájem-
nou informovanost o dění kolem nás. 

Padesát let klubu seniorů Řepiště

Za Středisko volného času Vratimov Re-
náta Böhmová s Lenkou Havrdovou předa-
ly dárek a popřály dalších 100 úspěšných 
let a 1000 krásných setkání. V kulturní čás-
ti gratulací vystoupili žáci ZUŠ Vratimov 
pod vedením Kamily Bodnárové, kvarteto 
saxofonistů a předvedly se mažoretky ZIK-
-ZAK Vratimov při SVČ Vratimov. 

Mimořádně slavnostním překvapením 
bylo ocenění Klubu seniorů Řepiště Pa-
mětním listem obce Řepiště předaným 
starostou Rostislavem Kožušníkem a mís-
tostarostkou Lucií Matuškovou. K tomu 
z rukou předsedy Krajské rady seniorů 
MSK Pavla Gluce obdržel klub Čestné 
uznání Krajské rady seniorů MSK se Skle-
něným oceněním za dlouholetou aktivní 
činnost, spolupráci a zabezpečení sportov-
ní, kulturní, zájmové činnosti svých členů 

a podporu zdravého stárnutí seniorské po-
pulace.

Za mimořádnou aktivitu, reprezentaci 
klubu a obce, výpomoc, podporu či spolu-
práci odměnila předsedkyně Klubu senio-
rů Řepiště Emilie Valgová mnohé členy 
i nečleny, spolky a instituce, hosty a spon-
zory klubovou plaketou připomínající tuto 
zřejmě nejvýznamnější a nejrozsáhlejší 
akci v padesátileté historii klubu. Plaketou 
byly obdarovány město Vratimov i Stře-
disko volného času Vratimov.

Za vydatné podpory obce Řepiště vytvo-
řili všichni přítomní členové, hosté a účin-
kující skvělou a nezapomenutelnou slav-
nostní atmosféru. 

Tomáš Staníček,
místopředseda Klubu seniorů Řepiště

Účastníci oslav 50 let obce Řepiště.  Fota: Miroslav Lysek

Renáta Böhmová a Lenka Havrdová za SVČ 
Vratimov při předávání daru.
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Ve středu 20. prosince 2023 se žáci 9. B 
ZŠ Masarykovo náměstí s třídní učitelkou 
Pavlínou Kožušníkovou vydali na svou 
poslední exkurzi v roce 2023. A protože 
bylo těsně před Vánoci, jejich cílem se 
stala továrna plná medových, oříškových 
i kakaových dobrot s názvem Marlenka 
v Lískovci u Frýdku-Místku.

Hned na počátku prohlídky každý účast-
ník exkurze dostal talířek s ochutnávkou 
6 produktů, které se zde vyrábějí. A k tomu 
mlsání se pohodlně usadili v návštěvnic-
kém centru a zhlédli film o výrobě zdejších 
dobrot, o historii Marlenky i o jejím maji-
teli panu Gevorgu Avetisjanovi. Na zdech 
si mohli prohlédnout fotografie slavných 
osobností, které stejně jako oni Marlenku 
navštívily.

Ve 2. části se přemístili do koridoru, 
který byl vystavěn speciálně pro účastníky 
exkurzí. Je z něj krásně vidět na jednotli-
vé části výroby, které jim paní průvodky-
ně popisovala. Nejvíce žáky zaujal robot 
Rudolf, který pracoval v expedici, kde 
ukládal krabice s hotovými dobrotami na 
palety.

Na závěr exkurze si žáci mohli v místní 
prodejně koupit něco dobrého. Motivací 
jim byla desetiprocentní sleva pro účastní-
ky exkurze.

Sladká exkurze do továrny Marlenka

Deváťáci na exkurzi v továrně na medové výrobky .  Foto: Pavlína Kožušníková

Říká se, že kdo jí na Štědrý den med, 
bude celý příští rok hodný. Tak doufejme, 
že po této exkurzi budou všichni žáci 9. B 
po celý rok 2024 moc hodní.

Medová třídní učitelka 9. B
Mgr. Pavlína Kožušníková,

ZŠ Masarykovo náměstí

V pátek 8. prosince 2023 se vybraní žáci 8. a 9. tříd ZŠ Vra-
timov, Masarykovo náměstí vydali na historický zájezd do 
Auschwitzu a Krakova.

Dopoledne strávili v Auschwitzu, v koncentračním táboře 
v blízkosti polského města Osvětim. Přestože z hodin dějepisu 
již některé základní informace o životě v táboře věděli, brzy po-
chopili, že exkurze v místech nezměrného utrpení i smrti milionů 
lidí pro ně bude úplně novým zážitkem. I když byl krásný zimní 
den, ve kterém svítilo sluníčko, všem běhal mráz po zádech hned 
od začátku jejich prohlídky, když procházeli ze vstupní haly do 
tábora a z tlampačů zněla jména zemřelých v táboře. Následující 
1,5 hodiny pak žáci poslouchali vyprávění příběhů plných bezmo-
ci, násilí, ponižování a smrti. V další části Březinka pak pochopili, 
že přežít na takovém místě byl prostě zázrak. I když byl areál po-
kryt čistým bílým sněhem, tentokrát nepřinášel žákům pocity ra-
dosti a veselí jako obvykle, naopak jako by připomínal nevinnost 
a bezbrannost obětí nacistického řádění, a tak přinášel účastníkům 
zájezdu spíše pocity stísněnosti a úzkosti.

Naštěstí zájezd za nejvýznamnějšími památkami zapsanými na 
seznamu světového dědictví UNESCO v Malopolsku pokračoval. 
Dalším turistickým cílem se pro žáky stal Krakov. Paní průvodky-
ně byla dobře připravena a vyprávěla jednu krakovskou pověst za 
druhou. Žáci se vyfotili u sochy chrlícího draka, prošli po hradním 
nádvoří bývalého sídelního hradu Wawelu a po několika zastáv-
kách s pověstmi se ocitli na hlavním krakovském náměstí před 
nádhernou budovou Súkiennice. Nejen v tomto krásném histo-
rickém obchodním centru, ale po celém náměstí byly rozmístěny 
stánky s nejrůznějšími nápaditými vánočními dárky a dobrotami. 

Po nákupech a dobrém jídle se žáci vydali na zpáteční cestu do 
Vratimova. Z ohlasu žáků i jejich rodičů je jasné, že je program 
zájezdu velmi zaujal, poučil i naladil na v té době blížící se vá-
noční svátky.

Za pedagogický dozor Mgr. Miriam Kludková
a Mgr. Pavlína Kožušníková,

ZŠ Masarykovo náměstí

 Nezapomenutelný zájezd do Osvětimi a Krakova

Žáci navštívili Krakov.  Foto: Miriam Kludková
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Dne 15. prosince 2023 ZŠ Vratimov 
a ZŠ Horní Datyně předvedly neskutečnou 
taneční show pod vedením Patricka Jur-
dice a jeho vídeňského týmu. Spolupráce 
dvou středoevropských zemí, Rakouska 
a České republiky, v rámci mezinárodní-
ho tanečního školního projektu Danc´In 
Schools, jehož zakladatelem je právě Pa-
trick, přinesla do města Havířova do haly 
Slavie atmosféru plnou radosti a energie. 
Čtyři sta žáků ukázalo v záři reflektorů 
svůj mimořádný talent, když za pouhé 
čtyři dny nacvičili s Patrickem nevídanou 
podívanou. V publiku sedělo na několik 
stovek hrdých rodičů a přátel, kteří sledo-
vali pestrou paletu barev, rytmů a úsměvů 
na tvářích dětí.

Organizátoři projektu se snažili vytvo-
řit nejen prostor pro umělecký projev, ale 
také pro mezikulturní výměnu a posílení 
přátelství mezi mladými lidmi. Děti ve 
věku od 6 do 15 let pracovaly společně na 
tanečních vystoupeních, která kombinova-
la prvky street dance a hip hopu. 

Toto setkání nejenže rozvíjelo taneční 
dovednosti účastníků, ale také podněcova-
lo jejich kreativitu a porozumění pro odliš-
né kultury. Jelikož Patrickův otec je Čech, 
maminka Chorvatka a sám Patrick se na-
rodil a žije v Rakousku nedaleko Vídně, 
plynně hovoří několika jazyky, což využil 
také v komunikaci se žáky. Lekce byly ve-
deny mnohojazyčně, zaznívala angličtina 
i němčina. 

Samotní učitelé nesmírně ocenili účast 
na tomto projektu. „Bylo to neskutečné, 
nádherné a je mi ctí, že jsem se mohla ta-

kové akce účastnit. Můj syn je z toho tak 
nadšený, že od rána sleduje videa a tančí.  
Patrik je jednička!“ komentuje akci paní 
asistentka pedagoga Petra, jejíž syn se tak-
též projektu účastnil.

Paní učitelka Nina se nechala slyšet: 
„Myslím, že děti budou mít dlouho o čem 
mluvit a možná, že od teď se Den sv. Pa-
trika začne slavit nejen v Irsku, ale i ve 
Vratimově a v Datyních!“

Paní učitelka Lucie dodává: „Atmosféra 
v hale byla skvělá. Děkujeme za příleži-
tost být součástí tohoto nezapomenutelné-
ho večera.“

Důležitým prvkem projektu bylo také 
začleňování hodnot tolerance a vzájemné-
ho respektu. Patrick a jeho tým vzkazují: 

„Doufáme, že tato zkušenost nejen obo-
hatila životy mladých tanečníků, ale také 
posílila pouta mezi Rakouskem a Českou 
republikou. Těšíme se na další spolupráci! 
Mit freundlichen Grüßen Patrick Jurdic.“

Mezinárodní tanec se tak stal prostřed-
kem pro propojení lidí, a to nejen na pó-
diu, ale i v srdcích těch, kteří byli svědky 
této jedinečné události v Havířově.

Událost si nenechal ujít ani pan náměs-
tek pro sport Mgr. Daniel Vachtarčík, kte-
rý společně s paní ředitelkou Mgr. Darjou 
Kuchařovou celou akci zahájil a po celou 
dobu žáky se zápalem podporoval.

Mgr. Andrea Sztefková,
ZŠ Horní Datyně

Tančí celá škola aneb Danc´In Schools s Patrickem

Taneční show s Patrickem v Havířově.  Foto: ZŠ Horní Datyně

V Sokole se nový rok rozjel pravidelnými cvičebními hodinami 
žen, rodičů s dětmi a samozřejmě tréninky volejbalistek.

Měsíc leden uběhl velmi rychle a před námi se otevírá únor, 
ve kterém se u nás tradičně pořádají plesy. A to ne ledajaké, ale 
maškarní, jak pro dospělé, tak pro děti.

V sobotu 24. února od 19 hodin můžete navštívit naše Šibřin-
ky s tématem Horor aneb noční můra v Sokol Street. Těšíme se na 
vaše kreativní nápady, abychom mohli odměnit nejlepší masku. 
Hned v neděli 25. února od 16 hodin si na své přijdou i děti na 
Minišibřinkách. Jejich masky mohou být jakékoli, avšak mění-
me možnost vstupu na tento ples. V letošním roce si na něj musíte 
zakoupit vstupenky, abychom se vyvarovali loňské zkušenosti 
s obrovskou účastí. Ty zakoupíte v občerstvení sokolovny v úte-
rý, středu, pátek a neděli od 16 hodin. Dětem nezapomeňte vzít 
s sebou sportovní převlečení, aby si pohybové aktivity užily více, 
maska je často omezuje v požadované aktivitě.

Další podrobnosti naleznete na fb a webu vratimovského So-
kola.

Za T. J. Sokol Vratimov Irena Heinichová,
cvičitelka pro rodiče a děti

Pro sokoly je únor ve znamení zábavy 

Šibřinky 2023.  Foto: Archiv T. J. Sokol Vratimov
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Jarňáky
„Domeček“ již tradičně v rámci jarních prázdnin pořádá pří-

městský tábor Jarňáky pro všechny děti, které se nechtějí doma 
nudit. Jeden týden plný pohybu, her, tvoření a kamarádů. Děti 
mohou přicházet od 11. do 15. března v době od 7:30 do 8:00 h. 
V 8:00 h začíná řízený program, který končí v 15:30 h, a děti si 
můžete od této chvíle vyzvednout do 16:30 h.

Více informací: k.pastorkova@svcvratimov.cz, 607 516 187.

Plán strategického rozvoje Střediska 
volného času Vratimov

Středisko volného času Vratimov si klade za cíl být moder-
ní a pořád se zlepšovat, proto jsme se s naším týmem rozhodli 
vytvořit strategii. Strategii, která nám pomůže rozklíčovat naše 
silné a slabé stránky. Umožní nám zamyslet se nad hrozbami 
a příležitostmi. Proto jsme ve spolupráci s lektorem společnosti 
SERIOO s.r.o. panem Ing. Janem Kučerou, MSc., vytvořili do-
tazníky pro naše klienty a pro vedoucí našich kroužků. Velké 
poděkování patří všem, kteří nám svými odpověďmi pomohli 
podívat se na naši dosavadní práci jinýma očima. Díky tomu 
jsme pochopili potřeby těch, kteří navštěvují naše kroužky, 
i těch, kteří kroužky vedou. Pomohlo nám to v nastavení našich 
cílů do budoucna.

Na strategii pracoval celý tým zaměstnanců Střediska volné-
ho času Vratimov. Naplánovali jsme jednotlivé kroky, které si 
můžete najít v našem strategickém dokumentu. V průběhu tvor-
by strategie jsme vytvořili i naše nové motto, které zní „K nám 
nemusíte, k nám chcete“. Celá naše práce na strategii si klade 
za cíl vytvořit všemi dostupnými možnostmi podmínky pro mo-
derní nabídku zájmového vzdělávání, udělat z našeho „Domeč-
ku“, jak nám děti s láskou říkají, místo, kam nikdo nemusí, ale 
každý chce.

Teď nás čeká to nejdůležitější - vše zrealizovat.
Celou strategii najdete na našich webových stránkách. 
Děkuji svému týmu za práci na tvorbě strategie a těším se na 

to, co společně při její realizaci zažijeme. 

Nový vzhled webových stránek
S novým rokem měníme vzhled našich webových stránek. Na 

vzhledu stále pracujeme. Nová grafická šablona je tzv. respon-
zivní, tedy se zobrazuje správně a čitelně na mobilních zaříze-

ních. Většina z nás používá k prohlížení webových stránek více 
mobil či tablet než klasický počítač. A právě práci se stránkami 
v těchto zařízeních vám naše změny zpříjemní a zjednoduší.

Dejte nám vědět, jak se nám změna povedla.

Darujeme kroužky dětem
Máme dobré zprávy pro rodiče, kteří nemohou svým dětem 

dopřát kroužky či tábory kvůli tíživé finanční situaci rodiny. 
Středisko volného času Vratimov se stalo poskytovatelem slu-
žeb zapojeným do Aktivního města. Toto zapojení nám umož-
ňuje poskytnout pomoc právě takovýmto rodinám.

Aktivní město vyhlásilo projekt „Darujeme kroužky dětem“. 
V projektu mohou rodiče získat příspěvek až 2000 Kč na volno-
časové aktivity dětí, tedy kroužky v našem SVČ. Projekt je za-
měřen na podporu rodin v ČR, které pobírají „přídavek na dítě”, 
„příspěvek na péči” či „odměnu pěstouna / případně příspěvek 
při pěstounské péči”. Další skupinou, pro kterou je projekt ur-
čen, jsou ukrajinské rodiny pobývající v ČR na základě víza 
strpění nebo víza dočasné ochrany.

Celý systém funguje tak, že rodič požádá o přidělení příspěv-
ku doložením potřebných dokumentů a následně po schválení 
vybere organizaci (např. SVČ), které budou peníze převedeny.

Rodiče takto mohou získat příspěvek nejen na zaplacení 
kroužku, ale také na vybavení dítěte do kroužku a na tábor.

Více informací najdete zde https://aktivnimesto.cz/pro-obca-
ny/. Důležité je se co nejdříve zaregistrovat do programu a poté 
kontaktovat ředitelku SVČ Vratimov. Společně pak probereme 
všechny možnosti, které se vám registrací do programu otevřely.

Věříme, že se nám společně podaří zajistit volnočasové akti-
vity i v rodinách, kterým to momentální finanční situace nedo-
voluje.

Hana Nevrlá,
ředitelka Střediska volného času Vratimov

 

Akce Střediska volného času Vratimov

Jarňáky 2023.  Foto: Archiv SVČ Vratimov
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Městská knihovna Vratimov informuje
Ohlédnutí za loňským rokem

Celý uplynulý rok bychom hodnotili kladně. Zájem čtená-
řů o naše služby byl hojný. Za rok 2023 jsme registrovali 511 
čtenářů, z toho bylo 143 dětí do 15 let. Evidujeme 21.217 vý-
půjček včetně elektronických knih, jejichž půjčování jsme za-
vedli v červenci. Uspořádali jsme pro vás 98 akcí – probíhala 
univerzita třetího věku, kurz háčkování, zdokonalovali jsme 
vás v technologiích. Řada akcí byla zaměřena na děti, v této 
oblasti se jednalo zejména o knihovnické lekce nebo setkávání 
v rámci projektu Bookstart. Asi největší akcí, kterou jsme vloni 
uspořádali, bylo Listování. Rádi také vzpomínáme na Muziko-
hrátky, jichž se zúčastnily školkové děti. V rámci regionu jsme 
pak uspořádali Středověké dovednosti pro žáky Řepišť, Žabně 
a Paskova v areálu zámeckého parku v Paskově. Zapojili jsme 
se do Dne dětí na koupališti a byli jsme také součástí Vrati-
movské poutě. Kromě výše uvedeného naše knihovna vykonává 
také činnosti v rámci tzv. regionálních funkcí, jimiž je pověřena.

Takřka po celý rok jsme se účastnili kontrolních dnů na stav-
bě nové knihovny a významně se podílíme na úkonech vedou-
cích k zahájení provozu (projekt na vybavení, soutěž, podání 
žádosti o dotaci a mnohé další).

Výhled na rok 2024
Je nasnadě, že stěžejní pro nás bude otázka stěhování a zahá-

jení provozu na nové adrese. O důležitých termínech vás bude-
me informovat. A co víc, letošní rok se ponese v duchu oslav 
stého výročí knihovny!

Uzavírka knihovny z důvodu revize fondu
Hned v únoru z důvodu revize musíme knihovnu zavřít.
Upozorňujeme, že uzavírka bude od čtvrtka 1. do středy 

7. února. Ve čtvrtek 8. února již bude otevřeno.

Novinky
Připravujeme pro vás možnost bezhotovostní platby a bude-

me-li úspěšní v žádosti o dotaci, pak spustíme půjčování e-au-
dioknih. V nových prostorách pak budete moci využívat také 
bibliobox (slouží k vracení dokumentů v době, kdy je knihovna 
zavřená). Samozřejmě se můžete těšit na řadu setkání se zajíma-
vými lidmi, další akce budeme realizovat ve vlastní režii. V prv-
ním čtvrtletí k nám zavítá oblíbený spisovatel Štěpán Javůrek. 
Pro děti je naplánováno setkání s Klárou Smolíkovou anebo ko-
miksovým kreslířem Nikkarinem.

Věříme, že nám zůstanete nakloněni, a těšíme se na setkávání 
s vámi.

Čtenářská soutěž Lovci perel
10. ročník čtenářské soutěže Lovci perel je za námi a byl opět 

velice úspěšný. Do čtenářské soutěže se zapojilo celkem 29 dět-
ských čtenářů, kteří přečetli 303 knih a nasbírali za tyto přečtené 
knihy a vyplněné otázky 303 perel.

Naspořené moriony si naši sběrači mohli v červnu a prosinci 
směnit za drobné pozornosti.

Všem zúčastněným čtenářům gratulujeme! 11. ročník v naší 

knihovně již běží, rádi tuto akci na podporu dětského čtenářství 
a čtenářské gramotnosti realizujeme.

Virtuální univerzita třetího věku
Opět pokračujeme ve vzdělávání našich seniorů. Ve virtuální 

univerzitě třetího věku se od 31. ledna budou studenti věnovat 
tématu Leonardo da Vinci (1452–1519): renesanční uomo uni-
versale. Poslední přednáška se uskuteční 10. dubna 2024.

Výstava

Co se v naší knihovně nejvíc četlo?
1. Trpková Kristýna – Stvůra
2. Lednická Karin – Životice
3. Lapena Shari – Jeden z nás

Místní knihovna Horní Datyně 
Připravujeme Poledníček – čtení dětem před spaním v místní 

mateřské škole.
Sledujte webové a FB stránky knihovny.
Půjčovní doba:
pondělí 13:30–17:30 h   |   pátek 8:30–12:00 h

Mgr. Lenka Šimurdová a Marika Zajíčková,
Městská knihovna Vratimov

Sledujte webové a FB stránky knihovny:
www.knihovna-vratimov.cz | www.knihovna-datyne.cz

FB: Městská knihovna Vratimov | FB: Místní knihovna Horní Datyně
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Prvním zimním měsícem bývá označo-
ván prosinec, proto v druhém prosincovém 
víkendu již po 57. uspořádali datyňští tá-
borníci zimní táboření Klondyke.

Je to jedno z nejstarších táboření v naší 
zemi, proto bývá vyhledáváno zimními 
táborníky napříč republikou i kamarády 
z Polska a Slovenska.

Netábořící turisté se vydali autobusem 
alespoň povzbudit odvážlivce, kteří tábo-
řili, a po absolvování pěší túry přes chatu 
Kotař do sedla nedaleké hory Lipí jsme 
měli možnost se s nimi setkat, popovídat 
i zazpívat si u plápolajícího ohně. A jak 
jsme se pak na zpáteční cestě z Morávky 
jednohlasně shodli - vůbec jsme těm zhru-
ba  50 přezimujícím táborníkům ty noci 
v mrazivém, větrném a zasněženém počasí 
nezáviděli, jen jsme je obdivovali!

Poslední prosincovou akcí byl tradičně 
Vánoční zájezd do Beskyd, tentokrát na 
Visalaje s možností túry po hřebeni Grúně. 
Tras a možností jsme měli několik, proto 
jsme se pravidelně i nepravidelně setkávali 
a míjeli při obdivování nádherných zim-
ních scenérií, zejména panoramat na Fatru 
a zasněžených hřebenů slovenských Tater. 
Svatý Petr nás vyslyšel a obdaroval nás 
navíc krásným slunečným počasím, takže 
nikdo nelitoval a všichni se těšili na další 
výlety.

Zatím poslední akcí byl na Nový rok již 
21. ročník Novoročního čtyřlístku. Prv-
ní setkání a první turistické kroky jsou 

každoročně spojeny s pořádáním veřejné 
sbírky KČT na zajištění aktivit pro zdra-
votně postižené spoluobčany. Datyňský 
odbor sice neorganizuje žádný pochod, 
ale úplně nám stačí se sejít a pozdravit se 
poprvé v Novém roce, popřát si, zazpívat 
a zavzpomínat. No a přitom jsme ještě sta-
čili vybrat a odeslat na celorepublikový 
účet něco málo přes 8 tisíc korun (přesně 
8.230 Kč), což je téměř o tisícovku více 
než v loňském roce.

Upozornění na změnu 
termínu zájezdu na Praděd

Bohužel jsme byli nuceni po uzávěrce 
posledního čísla Vratimovských novin 
změnit termín zájezdu na Praděd a přesu-
nout jej na březen (viz letáček).

Vlastimil Kusák,
Klub českých turistů Horní Datyně

Turistická zima v plném proudu

Zimního táboření Klondyke se zúčastnilo okolo 50 odvážlivců.  Foto: KČT Horní Datyně
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Po krátké vánoční pauze se naše mlá-
dežnická družstva opět pustila do trénin-
kového a zápasového programu. Prvním 
z týmu, na které po Novém roce čekal tur-
naj, byla kategorie U9, která se v neděli 
7. ledna 2024 zúčastnila turnaje v rámci 
Krajské zimní ligy v Raškovicích. Naši 
chlapci narazili na soupeře, které až na 
výjimku z Vítkovic ve své soutěži ne-
potkávají, což pro ně mohlo být určitým 
zpestřením. Na turnaji se představilo cel-
kem 6 týmů, kromě našeho družstva a již 
zmíněných Vítkovic také Šenov, Nošovi-
ce, Bolatice a Staré Město.

V této konkurenci obsadili kluci koneč-
né 4. místo s bilancí 2 výher, 1 remízy 
a 2 proher. Nutno podotknout, že všechna 
utkání byla vyrovnaná a na klucích šel vi-
dět velký progres od začátku sezony.

Jan Klejnot,
FC Vratimov

První víkend v novém roce se mladší 
žáci zúčastnili dvou turnajů. Nejprve ode-
hráli v sobotu v rámci Krajské zimní ligy 
turnaj v Raškovicích. Po dvou vítězstvích 
nad družstvy Staré Bělé a Staříče bohu-
žel přišly tři porážky se Starým Městem, 
Dobrou a týmem z Brušperku. Naším jedi-
ným střelcem na turnaji byl Ondra Poloch, 
který vstřelil 3 branky.

V neděli vyjeli na turnaj do Lipníka nad 
Bečvou. V prvním utkání remízovali s tý-
mem Sokol Branky 0:0, v dalším porazili 
Klimkovice 1:0 gólem Vojty Genšerov-
ského. V ostatních zápasech se klukům už 
tolik nevedlo a postupně prohráli s týmy 
Opatovice, Sokol Slavkov a Zdounky/
Zborovice. Malou náplastí na celkové páté 
místo bylo individuální ocenění našeho 
brankáře Stanislava Krejčího, který byl 
vyhodnocen nejlepším gólmanem turnaje.

Oba turnaje však byly přínosné pro klu-
ky i pro nás trenéry, měli jsme tak možnost 
vidět, v jakých činnostech musíme přidat 
a do budoucna pracovat na jejich zlepšení.

Trenéři Bronislav Sotorník
 a Lukáš Brezula,  FC Vratimov

Vratimovská U9 začala nový rok turnajem 
krajské zimní ligy v Raškovicích

Mužstvo mladších žáků se zúčastnilo 
hned dvou turnajů

Sestava zleva: Mika, Gerlich, Jurczyk, Podhorský, Vytopil, Mravec, Vyrobí k, Dohnal, Pojezdala. 
Trenéři Patrik Chlopek a Jan Klejnot.  Fota: Jan Klejnot

Mladší žáci v lednu odehráli dva turnaje.  Foto: Bronislav Sotorník
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VZPOMÍNÁME

Dne 21. února 2024 si připomeneme 
7. smutné výročí úmrtí 

pana

Jiřího Králíka.
S láskou vzpomínají dcera a syn

 s rodinami.

Ta bolest v srdci stále bolí 
a nikdy se nezahojí.

Dne 28. února 2024 si připomeneme 
8. smutné výročí úmrtí 

paní 

Anny Svobodové. 
S láskou vzpomínají a nikdy 

nezapomenou manžel Antonín, syn Jiří
 a bratr Václav.

Dne 22. února 2024 si připomeneme
 100. nedožité narozeniny

 pana

Jana Stýskaly.
Kdo jste ho znali, zavzpomínejte s námi.

Milan Adámek s rodinou.

Kronika města Vratimova, část 127, rok 1956

Druhý díl kroniky městyse Vratimova 
začíná záznamy od r. 1956 včetně. Poslední 
zápis v I. díle byl učiněn v r. 1946. Období 
od r. 1947 do 1955 incl. zapsal dodatečně 
dosavadní kronikář Kulhánek.

Přípisem rady MNV zn. kult. 17-
2376/22101957/Ma byl pověřen vedením 

kroniky Eman Helštýn s platností od 1. I. 
1957. Týž zpracoval dodatečně i rok 1956. 
Životopis kronikářův je uveden na konci 
záznamů z r. 1956.

1956
1. ledna 1956 vykročil lid celé republiky 

do prvého roku druhého pětiletého plánu. 
Záležitosti obce spravoval místní národní 
výbor tohoto složení:

Za obvod čís. 1. Gřivačová Jaroslava, 
2. Bíla František, 3. Mahdoň Bohumír, 
4. Žídek Štěpán, 5. Chovancová Zita, 
6. Kašpárek Bohum., 7. Tomis Alois, 
8. Olbricht Milan, 9. Pardubický Miro-
slav, 10. Filipcová Albína, 11. Golc Al-
fons, 12. Urbanec Ludvík, 13. Orlík Adolf, 
14. Babilonová M., 15. Adamusová Hedv., 
16. Malíková Anděla, 17. Satorová Bože-
na, 18. Drahoňovský Boh., 19. Pánek Ru-
dolf, 20. Knebel Ludvík, 21. Volná Bože-
na, 22. Kupka Jaromil, 23. Vavrečka Josef, 
25. Choleva Zdeněk, 26. - , 27. Kaloč Bře-
tislav, 28. Dámek Rudolf, 29. Bednář Ru-
dolf, 30. Němec Zdeněk, 31. Žáček Milan, 
32. Vašíček Antonín, 33. Mareš Jaroslav, 
34. Petraš Bohumil, 35. Sedláček Oldř., 
36. Julinová Marie.

Složení rady MNV: Urbanec Ludvík, 
předseda; Mahdoň Bohumír, tajemník; 
Orlík Adolf, Vavřík Josef, Kašpárek Boh., 
Kupka Jaromil, Bednář Rudolf.

Místní národní výbor vytkl si
pro tento rok následující úkoly:

1. Dále prohloubiti rozvoj živočišné vý-
roby a výkupu zemědělských produktů, 
jakož i zajistit nástup do jarních polních 
prací.

2. Sledovat plnění a rozvoj akce M 
a údržbu komunálních a obecních domů dle 
finančního plánu na čtvrtletí.

3. Zlepšení masově - organisační práce 
celého MNV hlavně na úseku kulturně – 
osvětové a výchovné činnosti.

Při MNV je 10 občanských kontrolorů 
z řad občanů. Každému z nich je přiděle-
na prodejna. Scházejí se pravidelně, konají 
namátkové kontroly v obchodech, restaura-
cích, jídelnách a závady hlásí komisi pro 
obchod.

(pokračování příště)
(Text je převzat bez stylistických i pravopisných úprav 

přesně tak, jak je zaznamenán v kronice města) 

Tato kniha obsahuje 600 stran (ve Vratimově 
15. března 1958). Ludvík Urbanec, předseda 
MNV
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 1. 2. Tamara Černá: Liberalis 16:00 Vratimovská galerie, výstava, KS Vratimov

 2. 2. DiVOch: Vzpoura nevěst 18:00 KD Horní Datyně, divadelní představení, KS Vratimov

 3. 2. Mikeš hrdina 10:00 Kino Hvězda, sobotní kino, KS Vratimov

 6. 2. SemTamFór: Ferda mravenec v cizích 
službách 8:30 Společenský dům, divadlo pro školy, KS Vratimov

 6. 2. SemTamFór: Ferda mravenec v cizích 
službách 10:00 Společenský dům, divadlo pro školy, KS Vratimov

 7. 2. Tamara Černá: Liberalis 16:00 Vratimovská galerie, výstava, KS Vratimov

 7. 2. Bratři 19:00 Kino Hvězda, drama, KS Vratimov

  8. 2. Tamara Černá: Liberalis 16:00 Vratimovská galerie, výstava, KS Vratimov

10. 2. Zimní zájezd Beskydy-Bílá 8:00 Odjezd od KD Horní Datyně, KČT Horní Datyně

10. 2. Slovenský bál 19:30 Společenský dům, FC Šmykňa

11. 2. Koloběžka: Rodinka Palčkovic aneb
jak vyzrát na bacily 10:00 Společenský dům, divadelní pohádka, KS Vratimov

14. 2. Tamara Černá: Liberalis 16:00 Vratimovská galerie, výstava, KS Vratimov

14. 2. Přišla v noci 19:00 Kino Hvězda, horor, KS Vratimov

15. 2. Tamara Černá: Liberalis 16:00 Vratimovská galerie, výstava, KS Vratimov

17. 2. Školní ples ZŠ Vratimov Masarykovo nám. 19:00 Společenský dům, ZŠ Vratimov

18. 2. Karneval ZŠ Vratimov Masarykovo nám. 15:00 Společenský dům, ZŠ Vratimov

20. 2. Jarmark příležitostí 9:30 SVČ Vratimov, MAS Slezská brána

21. 2. Tamara Černá: Liberalis 16:00 Vratimovská galerie, výstava, KS Vratimov

21. 2. Vynálezce 17:00 Kino Hvězda, animovaný film, KS Vratimov

21. 2. Radomír Wojnar: Přírodní postupy ke zdraví 18:00 Salónek Společenského domu, přednáška, 
KS Vratimov

22. 2. Tamara Černá: Liberalis 16:00 Vratimovská galerie, výstava, KS Vratimov

23. 2. Ples TJ Sokol Hrabová 20:00 Společenský dům, TJ Sokol Hrabová

24. 2. Ples Pionýrské skupiny Beskyd 19:00 Společenský dům, Pionýrská skupina Beskyd

24. 2. Šibřinky 19:00 Tělocvična T. J. Sokol Vratimov, T. J. Sokol Vratimov

24. 2. Pochování basy SDH Horní Datyně 20:00 KD Horní Datyně, SDH Horní Datyně

25. 2. Minišibřinky 16:00 Tělocvična T. J. Sokol Vratimov, T. J. Sokol Vratimov

28. 2. Tamara Černá: Liberalis 16:00 Vratimovská galerie, výstava, KS Vratimov

28. 2. Oppenheimer 19:00 Kino Hvězda, drama, KS Vratimov

29. 2. Tamara Černá: Liberalis 16:00 Vratimovská galerie, výstava, KS Vratimov

DATUM NÁZEV AKCE ČAS MÍSTO AKCE, POŘADATEL

KAM VE MĚSTĚ – ÚNOR 2024

KINO OSTATNÍPŘEDNÁŠKYVÝSTAVY DIVADLO SPORT
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Přírodní postupy 
ke zdraví

Radomír Wojnar ®

-

KULTURNÍ STŘEDISKO VRATIMOV
Frýdecká 1000/48 | www.ksvratimov.cz | facebook.com/ksvratimov | instagram.com/ksvratimov

KULTURNÍ STŘEDISKO VRATIMOV
Frýdecká 1000/48 | tel.: 595 700 750-4 | www.ksvratimov.cz | facebook.com/ksvratimov

LIBERALIS
Tamara Černá

výstava 10. ledna - 22. února       

VRATIMOVSKÁ GALERIE
    Frýdecká 1000/48 | www.ksvratimov.cz | facebook.com/ksvratimov | instagram.com/ksvratimov KULTURNÍ STŘEDISKO VRATIMOV

Frýdecká 1000/48 | tel.: 595 700 750-4 | www.ksvratimov.cz | facebook.com/ksvratimov
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VRATIMOV

 | slosovatelná vstupenka

ve 20 hodin

Hraje kapela 
Tyrkys

Welcome drink  
Program | Tombola

VRATIMOV

VRVRVRVRRRATVRVRVRVRV IMOVMOVMOVMOVMOVMOVMOVMOMOMOOMěstský 
PLES

VYPRODÁNO

KULTURNÍ STŘEDISKO VRATIMOV
Frýdecká 1000/48 | www.ksvratimov.cz | facebook.com/ksvratimov | instagram.com/ksvratimov

26. března 2024 | 19 hodin | vstupné 490 Kč
multifunkční sál Společenského domu
Vstupenky v prodeji v pokladně Kulturního střediska Vratimov        

od 15. ledna 2024. Informace na tel. 595 700 751.

Aktuální program kina Hvězdy vždy najdete na www.ksvratimov.cz, facebook.com/ksvratimov a Instagram.com/ksvratimov.

KINO HVĚZDA VRATIMOV

Oppenheimer
28. února v 19 hodin
Vstupné 100 Kč

Mikeš hrdina
3. února v 10 hodin
Vstupné 30 Kč
Sobotní kino pro nejmenší

Bratři
7. února v 19 hodin
Vstupné 100 Kč

Přišla v noci
14. února v 19 hodin
Vstupné 140 Kč

Vynálezce
21. února v 17 hodin
Vstupné 120 Kč

ÚNORÚNOR

Tip na březen:
Aristokratka 
ve varu
13. března v 19 hodin



20 Vratimovské noviny únor 2024

INZERTNÍ PŘÍLOHA • uzávěrka pro další číslo VN je 12. února 2024 
do 14 h, při naplnění inzertních stran končí příjem i před tímto datem

Profit

Tomáš Řeha
775 991 098
www.tomasreha.cz

Prodat dům
je snadné.

zkušeností
v realitách

15 let

š Řeha
91 098
masreha.cz

ností
tách

Ledová plocha přilákala na led všechny věkové kategorie.  Fota : KS Vratimov

Přihlásit se k službě Munipolisu 
můžete na webové stránce 
vratimov.munipolis.cz nebo přes 
QR kód, zadáním telefonního 
čísla a e-mailové adresy.

Fotoreportáž z kluziště



21Vratimovské novinyúnor 2024

INTERNET 
s fotbalem v naladěné telce

800 80 70 60
nordictelecom.cz

Akce platí pro nové zákazníky při objednávce do 31. 3. 2024.

Vyladěná Telly TV v ceně
Všechny tarify za jednu cenu

295Kč
měsíčně
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                736 166 667

TADY 
může být 

VAŠE 
reklama

Uzávěrka příštího čísla 
Vratimovských novin 

je 12. února 2024.
V případě zájmu o inzerci kontaktujte

redakce@ksvratimov.cz 
nebo tel. 733 718 121.
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Zpomalte rozvoj krátkozrakosti svého dítíí ěte!Zpomalte rozvoj krátkozrakosti svého dítěte!

REVOLUČNÍ TECHNOLOGIE ČOČEK
NEINVAZIVNÍ METODA
ZPOMALENÍ PROGRESE AŽ O 60%
RYCHLÝ NÁVYK

FRÝDECKÁ 178
VRATIMOV
TEL.: 775 444 170

PO - PÁ: 8.00 - 17.00

www.optikananamesti.cz
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Mobil: 603 530 963, e-mail: marie.krusinova@volny.cz
U Společenského domu 1042/3, 739 32 Vratimov

Vyjádření o ceně 
obvyklé pro 
pozůstalostní řízení 
vám vypracuje 
Marie Krušinová.

Marie Krušinová
V
o

v

 

– Plastová okna a dveře v různých provedeních
– Demontáž, montáž i zednické práce
–  Hliníkové vstupní dveře do bytových i rodinných domů za velmi 

výhodné ceny
–  Zdarma, navíc kromě zaměření a dovozu, teplý meziskelní ráme-

ček a kovové bezpečnostní kliky 

nabízí
me

nabízí
me

Kontakt:
Pod Břehy 12, 720 00 Ostrava-Hrabová
(u podjezdu k Makru)
tel./fax: 596 789 375 
tel.: 596 782 802, tel.: 603 442 357

– veškeré sklenářské práce
– fazetování
– gravírování
– pískování

nabízí
me

nabízí
me


